
Protokół Nr XX/2020 
z XVIII sesji VIII kadencji Rady Gminy Adamów 

odbytej w dniu 30 marca 2021 r. 

XX sesja VIII kadencji Rady Gminy Adamów odbyła się w sali gimnastycznej Szkoły Podstawowej 
w Szewni Górnej 21 A, 22-442 Adamów. 
Sesję rozpoczęto o godz. 9:05, a zakończono o godz. 13:43 
Bożena Skiba - przewodnicząca obrad. 
Adam Walczak - protokolant. 

Radni obecni: 

1. Pan Grela Krzysztof Dariusz 7. Pan Michałuszko Tomasz Marek 
2. Pan Kawałko Jan Henryk 8. Pani Polakowska Urszula Mariola 
3. Pan Komisarczuk Dariusz Wiesław 9. Pani Skiba Bożena Ela 
4. Pan Kostrubiec Piotr 10. Pan Sołtys Dariusz Kazimierz 
5. Pan Krawczyk Ryszard 11. Pan Teterycz Jan Krzysztof 
6. Pan Lewusz Mirosław Paweł 

Radni nieobecni: 

1. Pani Chmiel Joanna Barbara 
2. Pan Kuryło Jacek Marian 
3. Pani Słota Katarzyna 
4. Pani Tyrka-Stećko Beata 

Lista obecności (Zał. Prot. Nr 1) 

Oprócz radnych w sesji udział wzięli: 

1. Pan Dariusz Szykuła 
2. Pan Piotr Szmidt 
3. Pani Ewelina Droździel - Szykuła 
4. Pani Elżbieta Kuźma 
5. Pani Maria Sak 
6. Pani Alicja Zawiślak 
7. Pani Danuta Jaworska 

8. Pani Ewa Nogas 
9. Pan Piotr Nogas 

- Wójt Gminy 
- Sekretarz Gminy 
- Skarbnik Gminy 
- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Szewni Górnej 
- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Suchowoli 
- Dyrektor Gminnej Biblioteki w Adamowie 
- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Adamowie 
- Podinspektor ds. Gospodarki Gruntami 
- Inspektor ds. Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Lista obecności osób zaproszonych oraz pracowników Urzędu Gminy. 
(Zał. Prot. Nr 2 oraz 3 ) 
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Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie wniosków o zmianę porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
5. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał rady. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2021. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

8. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej za 2020 r. 
- dyskusja 

9. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Adamowie 
za 2020 r. z uwzględnieniem realizacji programów: 

• Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2019 - 2021, 
• Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy 

w Rodzinie na lata 2016 - 2020. 
- dyskusja. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy 
społecznej będących w zakresie zadań własnych gminy. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości oraz szczegółowych warunków i trybu 
przyznawania i zwrotu zasiłku celowego na ekonomiczne usamodzielnienie. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu przez Gminę Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zamość na współfinansowanie 
bieżących kosztów funkcjonowania Schroniska dla bezdomnych zwierząt w Zamościu. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Adamów w 2021 r. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 
ścieków i przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości 
udzielanych przez Gminę Adamów w ramach regionalnej pomocy inwestycyjnej na wspieranie 
nowych inwestycji dla podmiotów prowadzących działalność gospodarczą na terenie 
Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

17. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w roku 2020. 
- dyskusja, 

18. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji: Pana Piotra Sterkowskiego i Arkadiusza 
Rakoczego, wniesionej w dniu 15 grudnia 2020 r., Pani Teresy Garland wniesionej 
w dniu 23 grudnia 2020 r., Pani Agnieszki Gocel wniesionej w dniu 28 grudnia 2020 r. 
oraz Stowarzyszenia Polska Wolna od GMO wniesionej w dniu 11 stycznia 2021 r. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Adamów." 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

23. Rozpatrzenie pism. 

24. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

25. Zamknięcie obrad sesji. 
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Przebieg sesji: 

Ad.l. Otwarcia XX sesji VIII kadencji dokonała Pani Bożena Skiba — Przewodnicząca Rady 
Gminy Adamów. 
Na podstawie listy obecności Pani Przewodnicząca stwierdziła, że na stan 15 radnych 
obecnych jest 11, co stanowi niezbędne quorum do prawomocności obrad. 
Pani Przewodnicząca powitała osoby zaproszone i uczestniczące w sesji. 

Ad.2. Pani Przewodnicząca- poinformowała, iż projekt porządku obrad radni otrzymali 
wraz z zawiadomieniem. Zapytała, czy w sprawie porządku obrad ktoś chce zabrać głos? 
Wniosek o zmianę porządku złożył Pan radny Jan Kawałko, który poprosił 
o umożliwienie dwóm osobom przybyłym na obrady sesji zabranie głosu. 
Pani Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że udzielenie głosu mieszkańcom 
nie jest zmianą porządku. 
Następnie Pan Dariusz Szykuła- Wójt Gminy Adamów poprosił o zmianę porządku obrad 
poprzez dołączenie dodatkowo trzech nowych projektów uchwał: 
Projektu uchwały w sprawfe przekazania petycji według właściwości. 
Projektu uchwały w sprawie trybu postępowania o udzielenie dotacji podmiotom niezaliczonym 
do sektora finansów publicznych i niedziałającym w celu osiągnięcia zysku na cele publiczne 
związane z realizacją zadań gminy, sposobu ich rozliczenia oraz kontroli wykonania zadań 
zleconych. 
Projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego, 
obowiązkowego wymiaru godzin dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom, 
którym powierzono stanowisko kierownicze w szkołach oraz przyznawania zezwolenia 
od obowiązku realizacji tych zajęć. 
Pan Wójt stwierdził, że gdy materiały do XX sesji zostały wysyłane radnym ww. projekty 
uchwał były jeszcze w fazie przygotowywania. 
Pani Przewodnicząca zaproponowała, że w sytuacji, gdy Rada Gminy Adamów przyjmie 
zmianę w porządku obrad, nowe projekty uchwał zostaną wprowadzone jako punkt 8, 20 
oraz 25 obrad XX sesji. 
Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia wniosków o zmianę 
porządku obrad. 

* 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem wniosków o zmianę porządku obrad głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 4) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że nowy porządek obrad XX sesji VIII 
kadencji Rady Gminy Adamów został przyjęty. 

Ad.3. Przewodnicząca Rady Gminy - poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji był 
do publicznego wglądu w siedzibie Urzędu Gminy oraz wyłożono go przed sesją na sali 
obrad, gdzie był również do publicznego wglądu. 

Przewodnicząca zapytał^, czy do protokołu z XIX sesji VIII kadencji z dnia 
30 stycznia 2021 roku ktoś z radnych chce wnieść uwagi? 
Uwag nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu obrad 
z poprzedniej sesji. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem protokołu obrad z poprzedniej sesji głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 5) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że protokół z XIX sesji VIII kadencji Rady 
Gminy Adamów z dnia 30 stycznia 2021 roku został przyjęty. 

Ad 4. Pan Wójt - złożył informację o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 6) 

Ad.5. Pan Wójt - złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy podjętych 
na poprzedniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 7) 

Pani Przewodnicząca odczytała pisma od rodziców dzieci uczących się w Szkołach 
Podstawowych z terenu Gminy Adamów sprzeciwiających się likwidacji stołówek. 
Wskazała również, że do pism dołączone zostały imienne listy z podpisami. 
Następnie głosu w sprawie reorganizacji stołówek udzielono przedstawicielowi rodziców, 
dzieci uczących się w Szkole Podstawowej w Suchowoli. Pani przedstawiciel odczytała 
pismo z apelem o zachowanie obecnego sposobu finansowania stołówek 
oraz z prośbą o pozostawienie ich na terenie szkoły. 

Pan Wójt Gminy Adamów odniósł się do powyższych postulatów- stwierdzając, że jego 
intencją nie jest i nigdy nie było likwidowanie stołówek. Wskazał, że na ostatnich 
komisjach stałych Rady Gminy Adamów dyskutowano tylko nad możliwymi sposobami 
oszczędności, w tym również i nad reorganizacją stołówek. Pan Wójt zaznaczył, że zgadza 
się z postulatem, iż zawsze do oświaty należy dołożyć, co zresztą Gmina Adamów cały czas 
realizuje. Gmina między innymi zapewnia wszystkim uczącym się dzieciom dowóz 
do szkoły, dodatkowe zajęcia sportowe oraz bardzo tanie i zdrowe dożywianie. W sytuacji, 
jednak gdy odczuwamy finansowe skutki pandemii oraz niżu demograficznego, a oświatę 
dotuje się coraz wyższymi środkami, Wójt nie może ważnych decyzji finansowych 
podejmować bez wiedzy lokalnej społeczności oraz Rady. Z tych też względów na ostatnich 
komisjach podjęto dyskusję i wspólnie poszukiwano oszczędności. Pan Wójt stwierdził, 
że zaproponował wówczas trzy możliwe sposoby rozwiązania problemu dotowania oświaty. 
Reorganizację stołówek w taki sposób, aby nikt nie stracił pracy oraz należnych świadczeń. 
Poszukanie przez dyrektorów oszczędności wewnątrz szkół np.; dostosowanie ilość etatów 
do liczby uczących się dzieci. Pozostawienie dotowania na obecnym poziomie. Pan Wójt 
zaznaczył, że bez wspólnej zgody nie wdroży żadnego z rozwiązań. 
Następnie Pan Dariusz Szykuła- Wójt Gminy Adamów wskazał, że również w innych 
obszarach funkcjonowania gminy muszą zostać w niedalekiej przyszłości zwiększone 
wydatki. Dlatego należy podjąć jak najszybciej decyzje, czy stać nas na finansowanie 
oświaty na dotychczasowym poziomie. 
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Pani Przewodnicząca na wniosek Pana Wójta Gminy Adamów pozwoliła na dyskusję, 
zaznaczając, że w tym aspekcie Rada może być jedynie ciałem doradczym. 

Pan radny Krzysztof Grela wyraził swoje zaniepokojenie, iż szkoły zostały potraktowane jak 
zwykłe przedsiębiorstwo i zapytał Pana Wójta, jaka jest jego konkretna decyzja w sprawie 
stołówek? 

Pan Wójt odpowiedział, że to nie jest jego prywatna gmina i po to wspólnie dyskutujemy, 
aby podjąć wspólnie decyzję. Kategorycznie zaprzeczył, że traktuje szkoły jak 
przedsiębiorstwo. Zaznaczył, iż wyłożono wiele środków, aby szkoły uzyskały obecne 
warunki lokalowe. 

Pan radny Ryszard Krawczyk wskazał, iż na ostatnich komisjach ustalono, że jeżeli 
dyrektorzy znajdą oszczędności, to stołówki zostaną w szkołach. 

Pan radny Dariusz Komisarczuk zgłosił wniosek formalny, aby poddać głosowaniu, czy 
stołówki zostają w szkołach w dotychczasowej formie. 

Pani Przewodnicząca zaznaczyła, że Rada Gminy w tym aspekcie może być jedynie 
ciałem doradczym. 
Pan Wójt poprosił Radę o wsparcie jego działań, aby nikt w przyszłości nie zarzucił 
mu niegospodarności. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie w sprawie pozostawienia 
stołówek w szkołach na dotychczasowych zasadach. 

Za głosowało 8 radnych, przeciw było 0, wstrzymał się 3. 

Ad.6. Podjecie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
Pani Skarbnik omówiła i przedstawiła projekt uchwały, wskazała zasadność dokonanych 
zmian a następnie zaznaczyła, że wieloletnia prognoza finansowa ma bezpośredni wpływ 
na uchwałę w sprawie zmian w budżecie na rok 2021. 

W związku z tym, że radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 8) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 9) 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2020. 

Pani Skarbnik omówiła i przedstawiła projekt uchwały. 
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W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 10) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 11) 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie tiybu postępowania o udzieleni dotacji podmiotom niezaliczonym 
do sektora finansów publicznych i niedziałającym w celu osiągnięcia zysku na cele 
publiczne związane z realizacją zadań gminy, sposobu ich rozliczenia oraz kontroli wykonania 
zadań zleconych. 

Pani Skarbnik poinformowała radnych, że aby można było udzielić dotacji wkrótce 
powstałej spółdzielni socjalnej, czyli jednostce spoza sektora finansów publicznych, Rada 
Gminy musi podjąć stosowną uchwałę, określającą sposoby jej udzielenia, rozliczenia 
i kontroli. 

Pan radny Jan Teterycz zapytał, czy powyższa uchwała dotyczyć będzie również CIS? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że nie dotyczy ona CIS, gdyż jednostka ta decyzją Rady 
Gminy ma udzielaną dotację podmiotową, która jest określana w uchwale budżetowej. 

Pani Skarbnik odczytała treść uchwały. 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 12) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 13) 

Ad.9. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej za 2020 r., odczytała Pani 
dyrektor Alicja Zawiślak. 
(Zał. Prot. Nr 14) 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy Adamów ogłosiła pięciominutową przerwę w obradach 
XX sesji. 

Ad. 10 Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Adamowie 
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za 2020 r. z uwzględnieniem realizacji programów: 
• Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2019 - 2021, 
• Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie na lata 2016 - 2020. 
(Zał. Prot. Nr 15) 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Adamowie- Pani Danuta Jaworska 
zapytała radnych uczestniczących w posiedzeniu XX sesji, czy ma odczytać przekazane 
w materiałach sprawozdanie oraz wyraziła gotowość na udzielenie wyczerpujących 
odpowiedzi na wszystkie pytania. Wobec braku pytań za zgodą Rady, Pani Kierownik 
przeszła do następnych punktów porządku obrad. 

Ad.ll. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy 
społecznej będących w zakresie zadań własnych gminy. 

Pani Danuta Jaworska- Kierownik GOPS w Adamowie omówiła i odczytała projekt 
uchwały. 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 16) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 17) 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości oraz szczegółowych warunków i trybu 
przyznawania i zwrotu zasiłku celowego na ekonomiczne usamodzielnienie. 

Pani Danuta Jaworska- Kierownik GOPS w Adamowie omówiła i odczytała projekt 
uchwały. 

W związku z tym, że radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 18) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 19) 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu przez Gminę Adamów. 
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Pani Danuta Jaworska- Kierownik GOPS w Adamowie omówiła i odczytała projekt 
uchwały. 

W związku z tym, że radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 20) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 21) 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zamość na współfinansowanie 
bieżących kosztów funkcjonowania Schroniska dla bezdomnych zwierząt w Zamościu. 

Pan Piotr Nogas- pracownik Urzędu Gminy Adamów omówił i przedstawił projekt uchwały. 

W związku z tym, że radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 22) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 23) 

Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Adamów w 2021 r. 

Pan Piotr Nogas- pracownik Urzędu Gminy Adamów omówił i przedstawił projekt uchwały. 
» 

W związku z tym, że radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 24) 
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Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 25) 

Pan Piotr Nogas poprosił Panią Przewodniczącą o możliwość przedstawienia radnym wniosku 
o udostępnienie informacji publicznej w sprawie eliminacji glifosatu w wodzie i glebie. 
Po uzyskaniu zgody, Pan Nogas odczytał apel zawarty we wniosku. Radni uczestniczący 
w posiedzeniu XX sesji po zapoznaniu się z treścią apelu nie wnieśli w powyższej sprawie 
żadnych uwag oraz wniosków. 

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 
ścieków i przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

Pani Ewelina Droździel-Szykuła- Skarbnik Gminy omówiła i odczytała projekt 
uchwały. 

W związku z tym, że radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 26) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 27) 

Ad.17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości 
udzielanych przez Gminę Adamów w ramach regionalnej pomocy inwestycyjnej na wspieranie 
nowych inwestycji dla podmiotów prowadzących działalność gospodarczą na terenie 
Gminy Adamów. 

Pani Ewelina Droździel-Szykuła- Skarbnik Gminy omówiła i odczytała projekt 
uchwały. 

W związku z tym, że radni nie zadali pytań oraz nie znosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 28) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 29) 
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Ad. 18. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w roku 2020 odczytał 
Adam Walczak- pracownik Urzędu Gminy Adamów. 
(Zał. Prot Nr 30) 

Ad. 19. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji: Pana Piotra Sterkowskiego i Arkadiusza 
Rakoczego, wniesionej w dniu 15 grudnia 2020 r., Pani Teresy Garland wniesionej 
w dniu 23 grudnia 2020 r., Pani Agnieszki Gocel wniesionej w dniu 28 grudnia 2020 r. 
oraz Stowarzyszenia Polska Wolna od GMO wniesionej w dniu 11 stycznia 2021 r. 

Pan Adam Walczak- pracownik Urzędu Gminy Adamów omówił i przedstawił projekt uchwały. 

W związku z tym, że radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Wstrzymał się: Lewusz Mirosław 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 1. 
(Zał. Prot. Nr 31) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 32) 

Ad.20. Podjęcie uchwały w sprawę przekazania petycji według właściwości. 

Pan Dariusz Szykuła- Wójt Gminy Adamów omówił i przedstawi projekt uchwały wskazując, 
że organem właściwym do rozpatrzenia petycji z uwagi na przedstawione żądania jest 
Sejm Rzeczpospolitej Polskiej. 

W związku z tym, że radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 33) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 34) 

Ad.21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Adamów." 

Pan Wójt omówił proces przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego oraz zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego. Zasady wyboru działek do tego procesu i przyczyny braku możliwości ujęcia 
w planie kilku z nich. Wójt zaznaczył również, że gmina ponowiła proces 
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uzgodnienia, jednak ze względów ekologicznych nie wszystkie działki uzyskały pozytywne opinie 
odpowiednich instytucji. Wójt wyraził możliwość zapoznania zainteresowanych ze wszystkimi 
posiadanymi w tej sprawie dokumentami. 

Pan radny Jan Teterycz zapytał Wójta, dlaczego nie dotrzymał terminów przewidzianych 
na odwołanie? Stwierdził również, że rozmawiał z dyrektorem RDOŚ i złożył petycję 
z podpisami mieszkańców w sprawie przekształcenia działki pod budowę zbiornika w Suchowoli. 
Z tych też względów radny wnioskował, aby wstrzymać się z przyjęciem proponowanej uchwały 
do czasu ostatecznego stanowiska RDOŚ. 
Pan radny Teterycz zauważył również, że w rozmowie z architektem został zapewniony o tylko 
czasowym wyłączeniu wspomnianej działki. Jak się okazuje, aktualnie całkowicie zrezygnowano 
z walki o przekształcenie działki, mimo poniesionych na ten cel kosztów. Z tego co również 
zauważył, RDOŚ dysponuje dokumentami, które nie oddają stan faktycznego jeżeli chodzi 
o początek biegu rzeki Jacynka. Radny nie rozumie także jak Pan Wójt miałby załatwiać 
przekształcenie niektórych działek telefonicznie o czym informował na ostatnich komisjach. 

Pan Wójt w odpowiedzi stwierdził, że na ostatniej sesji pytał radnych, czy gmina ma jeszcze raz 
uzgadniać tereny, które uda się przekształcić. Nic nie załatwiano, tylko jeszcze raz wystąpiono 
0 uzgodnienia Pan Wójt wskazał, że gdy ponownie występuje się o uzgodnienia to należy 
skompletować dodatkowe dokumenty mogące pozytywnie wpłynąć na opinie. W kilku 
przypadkach udało się pozyskać tego rodzaju dokumenty, niestety w przypadku Suchowoli nie było 
to możliwe. Jeżeli rozmawiano telefonicznie z pracownikiem merytorycznym RDOŚ to była 
to zwyczajna wymiana informacji. Pan Wójt omówił następnie cały proces odwoławczy 
na postanowienie RDOŚ, poprosił o przyjęcie dzisiejszych uchwał oraz odczytał protokół 
z dyskusji publicznej nad przyjętymi rozwiązaniami w zakresie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego. 

Pan radny Krzysztof Grela poprosił o wyjaśnienie terminu suchowolski park agroekologiczny, 
który pojawił się w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 
Adamów. Pan radny odniósł się również do wspomnianej wyżej dyskusji publicznej i stwierdził, 
że nie zostały zachowane odpowiednie procedury. Zarzucił brak wyłożenia mapy oraz studium 
1 zmiany planu. Pan Grela wyjaśnił, że opracowania o które się upominał pracownicy Urzędu 
Gminy posiadali tylko na komputerze. 

Pani Skarbnik wskazała, że użyto sformowania suchowolski park agroekologiczny ze względu 
na trudności jakie wystąpiły przy przekształceniu tej działki, celem podkreślenia intencji 
odtworzenia naturalnych źródlisk i uzyskania pozwolenia na ewentualne nasadzenia. 

Pan Sekretarz wytłumaczył, że forma przeprowadzenia dyskusji publicznej była konsultowana 
z planistą. Pracownik gminy dysponował laptopem na którym była możliwość odtworzenia 
potrzebnych informacji w formie cyfrowej. Pan radny Teterycz wówczas wskazał, 
że z tego spotkania nie sporządzono notatki służbowej i uzyskał tylko zapewnienie, że najpóźniej 
we wtorek przekazany mu zostanie do wglądu jakiś dokument. 

Pan Sekretarz podkreślił, że radny Teterycz podczas dyskusji publicznej poczynił zarzuty, że tylko 
z woli Wójta została wyłączona z planu działka w Suchowoli pod budowę zbiornika. 

Pan radny Teterycz zaznaczył, że wszystkie tego typu spotkania są przez nich nagrywane i zapytał 
Pana Sekretarza czy prawdą jest, że podczas omawianego spotkania twierdził, że nie zostanie 
sporządzona z konsultacji zarówno notatka służbowa jak i protokół. 
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Pan Sekretarz odpowiedział, że mówił tylko, że nie będzie sporządzana notatka. 

Pan Wójt odczytał postanowienie Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Lublinie 
z dnia 30 grudnia 2020 r. oraz poprosił Radę o podjęcie uchwały. 

Pan Piotr Szmidt- Sekretarz Gminy odczytał projekt uchwały. 

W związku z tym, że radni nie zadali więcej pytań, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła 
głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały glosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Sołtys Dariusz. 
Wstrzymał się: Teterycz Jan, 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 1 
(Zał. Prot. Nr 35) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 36) 

Ad 22. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Adamów. 

Pan Piotr Szmidt- Sekretarz Gminy omówił i przedstawił projekt uchwały. 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Sołtys Dariusz. 
Wstrzymał się: Teterycz Jan, 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 1 
(Zał. Prot. Nr 37) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 38) 

Ad.23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Adamów. 

Pan Piotr Szmidt- Sekretarz Gminy omówił i przedstawił projekt uchwały. 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
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Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Sołtys Dariusz. 
Wstrzymał się: Teterycz Jan, 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 1 
(Zał. Prot. Nr 39) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 40) 

Ad.24. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Adamów. 

Pani Ewa Nogas- pracownik Urzędu Gminy omówiła i przedstawiła projekt uchwały oraz udzieliła 
niezbędnych wyjaśnień. 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła glosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Wstrzymał się: Krawczyk Ryszard 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 1. 
(Zał. Prot. Nr 41) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 42) 

Ad..25. Projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego, 
obowiązkowego wymiaru godzin dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom, 
którym powierzono stanowisko kierownicze w szkołach oraz przyznawania zezwolenia 
od obowiązku realizacji tych zajęć. 

Pan Dariusz Szykuła- Wójt Gminy Adamów omówił przesłanki, które skutkowały 
przygotowaniem niniejszego projektu uchwały. 

Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

W związku z tym, że radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

W chwili rozpoczęcia głosowania z prośbo o głos wystąpiła Pani Maria Sak- Dyrektor Szkoły 
Podstawowej w Suchowili. Pani Dyrektor omówiła skutki przyjęcia projektu uchwały i złożyła 
w swoim imieniu, deklarację że dla dobra nauczycieli dodatkowe godziny może świadczyć 
nieodpłatnie. 
Po oświadczeniu Pani Dyrektor wznowiono głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Komisarczuk Dariusz, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz Skiba Bożena, 
Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Przeciw przyjęciu uchwały głosowali: Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Polakowska Urszula 
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Wstrzymał się: Krawczyk Ryszard 
Za głosowało 6, przeciw 3, wstrzymało się 1. 
(Zał. Prot. Nr 43) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 44) 
Z uwagi na awarię urządzenia do głosowania, Pan radny Kostrubiec Piotr dokonał tej czynności, 
poprzez podniesienie ręki oddając głos wstrzymujący. 
(Zał. Prot. Nr 45) 

Ad.26. i 27. Rozpatrzenie pism. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

Pani Przewodnicząca odczytała pismo przekazane przez Starostę Zamojskiego, dotyczące dotacji 
na rzecz Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Św. Andrzeja Boboli w Kosobudach. 

Pani Przewodnicząca odczytała pisma osób wnioskujących o przekształcenie działek, którzy 
zaproponowali poniesienie kosztów związanych z tymi czynnościami. 
Pan Wójt poprosił o zajęcie przez Radę Gminy w tej sprawie stanowiska, zaznaczając jednocześnie, 
że w budżecie na ten cel w roku 2021 nie zabezpieczono środków. Następnie pouczył radnych, 
że gmina nie może za te działania nikogo obciążać kosztami gdyż jest to jej zadanie własne. Każdy 
na rzecz gminy może oczywiście wpłacić darowiznę, jednak działanie to byłoby krzywdzące, choćby 
z uwagi, iż przed chwilą Rada przyjęła uchwałę w której przekształcono działki za darmo. 

W trakcie przeprowadzonej dyskusji radni stwierdzili, że należy pozostać przy dotychczasowym 
procesie przekształcania działek. 

Pani Ewa Nogas zreferowała wnioski dotyczące sprzedaży działek będących własnością Gminy 
Adamów oraz udzieliła wyczerpujących informacji i odpowiedziała na zadane przez radnych pytania 

Pani Urszula Polakowska opuściła salę obrad 

Wniosek o sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Adamów położonej w obrębie 
Bliżów oznaczonej w ewidencji gruntów numerem działki 485/2 o powichrzeni 1,4975 ha. 
Rada Gminy Adamów przychyliła się do propozycji sprzedaży. 

Pani Urszula Polakowska salę obrad. 

Wniosek o sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Adamów położonej w obrębie 
Suchowola oznaczonej w ewidencji gruntów numerem działki 212/2 o powichrzeni 0,1193 ha. 
Rada Gminy Adamów postanowiła podjąć decyzję w przedmiotowej sprawie po niezbędnym 
uregulowaniu stanu przebiegu drogi ewidencyjnej. 

Wniosek o sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Adamów położonej w obrębie 
Rachodoszcze oznaczonej w ewidencji gruntów numerem działki 974/5 o powichrzeni 0,3281 ha 
Rada Gminy Adamów postanowiła podjąć decyzję w przedmiotowej sprawie po niezbędnym 
rozpoznaniu w terenie i rekomendacji radnego z tej miejscowości. 

10 wniosków o wykup 18 działek wydzielonych na powiększenie sąsiednich posesji w obrębie 
Bondyrz. 
Pan radny Dariusz Komisarczuk stwierdził, że dokonał wstępnego rozeznania, podczas którego 
ustalił, że kilka osób wycofało się z tego wy kupa Rada Gminy Adamów postanowiła podjąć decyzję 

15 



w przedmiotowej sprawie podczas obrad następnej sesji. 

Wniosek o wydzierżawienie na okres 3 lat działki oraz pomieszczenia socjalno-biurowego i części 
hali, łącznie z 2 bramą położonej w miejscowości Suchowola w celu utworzenia nowego oddziału 
firmy, tj. pod budowę domku i założenie stolarni 

Panowie radni Krzysztof Grela oraz Jan Teterycz stwierdzili, iż mieszkańcy części miejscowości 
Suchowola położonej w bliskim sąsiedztwie wspomnianej nieruchomości wyrazili negatywną 
opinię co do planowanej dzierżawy. 
Rada Gminy Adamów zgodnie z opinią mieszkańców nie wyraziła zgody na dzierżawę 
nieruchomości. 

Wniosek o sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Adamów położonej w obrębie 
Szewnia Dolna oznaczonej w ewidencji gruntów numerem działki 250/8 o powichrzeni 0,0 359 ha 
Pan radny Mirosław Lewusz przekazał negatywne stanowisko mieszkańców miejscowości Szewnia 
Dolna dotyczące sprzedaży wnioskowanej nieruchomości. 
Rada Gminy Adamów zgodnie z opinią mieszkańców nie wyraziła zgody na sprzedaż 
nieruchomości. 

Pan Przewodnicząca poprosiła o terminowe złożenie oświadczeń majątkowych. 

Pan Jan Kawałko poprosił o poprawę nawierzchni dróg w miejscowości Rachodoszcze. 

Pan Dariusz Komisarczuk poprosił o możliwość wykorzystania gruzy powstałego podczas rozbiórki 
remizy na poprawę dróg w miejscowości Bondyrz. 

Pani Przewodnicząca odczytała pisma o udzielenie informacji publicznej złożone przez Klub Radnych 
Nasz Gmina 
Podczas dyskusji ustalono, iż taki klub nie zawiązał się przy Radzie Gminy i użyto błędnej nazwy. 
Pan Wójt pouczył radnych, którzy złożyli wnioski o procedurze uzyskania tego typu informacji 
oraz zaznaczył, że nie zamierza nic ukrywać a na wszystkie pytania odpowie po prawidłowym 
złożeniu wymaganego pisma 

Pan Wójt przekazał jeszcze kilak ważnych informacji. Zaznaczył, że ze względów epidemicznych 
w tym sezonie prawdopodobnie nie zostanie otworzona plaża przy zbiorniku w Jacni. Poinformował 
o podtrzymaniu pozwolenia na budowę drogi w Adamowie Koloni. Omówił kolejne etapy powołania 
spółdzielni socjalnej oraz formy jej działania Poprosił radną z Bliżowa o rozeznanie ilu mieszkańców 
tej miejscowości wyraża zainteresowanie podłączeniem do mającego powstać wodociągu. 

Pan Adam Walczak- pracownik Urzędu Gminy Adamów odczytał informację o funkcjonowaniu 
funduszu sołeckiego podczas trwania stanu epidemii oraz poprosił radnych o rozpowszechnienie 
wśród lokalnej społeczności informacji, iż pracownicy urzędu ze względu na bezpieczeństwo 
nie będą spisywać stanu wodomierzy. 

Życzenia z okazji nadchodzących Świąt Wielkanocnych w imieniu Szkoły Podstawowej w Szewni 
Górnej złożyła Pani Urszula Polakowska, w imieniu Rady Gminy Adamów Pani Bożena Skiba 
Pan Wójt Gminy Adamów przyłączył się do składanych życzeń. 

Ad 27. Zamknięcie obrad sesji. 

16 



Pani Bożena Skiba - Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zamknęła obrady XX sesji VIII 
kadencji Rady Gminy Adamów. 

ttPi? 
Nagranie obrad sesji udostępnione jest w Biuletynie Infomiacji Publicznej Urzędu Gminy Adamów. 
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